
 

Nader Riad: 

We are waiting 

 

We are waiting until the Muslim Brotherhood group comes up with a better 

economic program before we discuss any future scenarios related to them. Dr. 

Nader Riyad, Chairman of the Egyptian-German Business Council explained 

that the group may adopt great banners in their political or economic program 

like “No Unemployment.....No Globalization and other banners  " however, they 

do not have an alternative… Can the group solve the problem of 

unemployment, or does it have a program to eliminate it?!... Can the group 

resist globalization and new variables of the age?! 

 
 

He indicated that the group did not  provide alternatives or programs even 

in the Iranian or Turkish way. 

He wondered where the methods and attitudes of the Muslim Brotherhood are 

concerning new economic matters. He also wandered whether they have a 

concept to end disputes and disagreements over issues like interest rates and 

dealing in stock markets. on the other hand,  denied the idea that the escalation 

of the religious movement in the People's Assembly has impacted foreign 

investment.  
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Nader Riad: 
!Wir warten immer noch darauf  

 
 

Wir warten darauf, dass die Moslem Brüder ein besseres Wirtschaftprogram 

hervorbringen, um dass wir Zukunftsszenarien besprechen können. Dr. Nader Riad, 

Vorsitzender des Deutsch-Ägyptischen Geschäftsrats, erklärte, dass die Gruppe in 

ihrem politisch-wirtschaftlichen Programm große Wahlsprüche wie: “Nein gegenüber 

Arbeitslosigkeit …Nein gegenüber Globalisierung… u.a.a.” benutzt. Jedoch hat sie 

keine Alternativen vorgeschlagen. Kann sie nämlich das Arbeitslosenproblem lösen 

oder hat sie ein Programm zur Tilgung dessen? Kann die Gruppe die Winde der 

Globalisierung und die Wechsel der Zeiten widerstehen? 

 
 

Er wies darauf hin, dass die Gruppe weder Alternativen noch Programme 

hervorbrachte, auch wenn auf iranischer oder türkischer Art.  

Er fragte nach der Methodology der Brüder, ihre Stellungnahme zu den jüngsten 

Wirtschaftsangelegenheiten. Haben sie eine Vorstellung, wie die Debatte über 

Zinssätze und Börsenspekulationen enden soll? Riad schloss aus, dass die 

wachsende religiöse Strömung im Parlament einen Einfluss auf ausländische 

Investitionen haben werde.    
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